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Dogajanje v Luki Koper

KANAL A, 08.07.2013, SVET NA KANALU A, 18.00

NUŠA LESAR:Ves prejšnji teden smo raziskovali, kdo je najbogatejši državni uradnik Gašpar Gašpar Mišič.
Kako je od ladijskega poročnika priplezal tik pod slovenski politični vrh, s kom je povezan in kje vse
je v konfliktu interesov? No danes pa je naredil prvi korak na čelu Luke Koper. Potem, ko se je sam
glasno ponujal, da bi se iz kabineta predsednice Alenke Bratušek zavihtel na vrh uprave pristanišča, se je
danes odvil še en ključni dogodek: na skupščini Luke Koper je država sama zamenjala več kot polovico
nadzornikov. Kar pomeni, da bo tudi o izbiri novega šefa Luke na koncu odločala politika. In ta vemo
kam se trenutno nagiba. Tam je bil tudi naš novinar Marko Milenkovič. Marko ali to zdaj pomeni, da ima
Gašpar Gašpar Mišič zagotovljen stolček v Luki?
MARKO MILENKOVIČ: Ja težko je napovedati oziroma z neko gotovostjo, kajti napovedovati noče nihče. Je
pa dejstvo, da bo na koncu o tem položaju odločala politika in tu gre Gašparju Gašparju Mišiču v prid prav
njegove politične povezave in koristi, ki naj bi jih nato s tega položaja lahko zagotovil s svojim političnim
sopotnikom in političnim botrom. In prav zanimivo se danes Gašpar Gašpar Mišič ponovno ponudi, ne kot
dober, pač pa kot zelo dober, celo optimalen pač kandidat za to mesto. Pa poglejmo:
(Prispevek)
GAŠPAR GAŠPAR MIŠIČ (sekretar v kabinetu predsednice vlade): Luka Koper potrebuje samo uresničevalca.
MILENKOVIČ: To ste pa vi?
MIŠIČ: Tak je. Človek, ki ima moje sposobnosti, zagotovo.
MILENKOVIČ: Te kvalitete mu prizna tudi Viktor Udovič, ki je vse življenje pomagal gradit Luko.
VIKTOR UDOVIČ (Luka koper): Vem, da je dober podjetnik, za sebe je veliko naredil, koliko je pa v stanju
narediti tudi za družbo in za Luko dobrega, to je pa druga stvar.
MILENKOVIČ: Te Mišičeve kvalitete pa so predvsem dobri odnosi s politiko. A tudi ti so vprašljivi, saj
ga premierka Bratuškova danes preprosto pusti za sabo in pride sama na obisk Intereurope. Še enega
obalnega bolnika, ki ga je potopila prav brezbrižnost političnega vodstva.
MIŠIČ: Nekdo, ki dejansko obvlada vse potrebe Luke Koper, ki vidi Luko Koper v širšem kontekstu, ne
samo v ozkem za ograjo.
MILENKOVIČ: A glede na Mišičeve politične zveze lahko le upamo, da na drugi strani ograje neb vidi zgolj
zemljišč Electe, ki bi jih Jankovičevi zdaj prodali Luki Koper. Sicer pa čez ograjo vidi tudi sedanji v.d. šefa
Luke Bojan Brank.
BOJAN BRANK (v.d. predsednika uprave Luke Koper): Mi imamo zelo veliko stvari, kjer bi nam država
zagotovo lahko s svojimi aktivnostmi pomagala in koristila.
MILENKOVIČ: A tisti, ki so tu že nekaj časa poznajo zgodbo. Kako se država obnaša do Luke, sam…
UDOVIČ: Obnaša se kot najslabša mačeha.
MILENKOVIČ: In ta država je v Luki danes zamenjala več kot polovico nadzornikov, prav ti pa bodo najprej
odločali o usodi Mišičevih ambicij. No in po naših ocenah ti nadzorniki še vedno niso popolnoma na strani
Gašarja Gašparja Mišiča oziroma naj bi bil nadzorni svet nekako razdeljen praktično na polovici. Se pa je
tudi Bojan Fink ponudil kot kandidat, pač premislil se je in zdaj imamo vsaj dva. In kot rečeno, odločala
bo politika. A vsaj zaenkrat imamo enega kandidata, ki dejansko ima neke relevantne izkušnje iz poli… iz
gospodarstva in vodenja velikih pač podjetij in drugega, ki ima predvsem izkušnje iz politike. No navajeni
pa smo kako se pri nas odloča v takšnih situacijah.
LESAR: Iz Kopra Marko Milenkovič. Hvala lepa Marko. No malo višje, na vetrovnem Cerbu, pa na Luko
gleda Karmen Lugarič. Karmen kako se dela v državnih podjetjih, pa kaže en, že štiri leta trajajoč primer,
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pri katerem je gospa Barbara Miklavec, ki je bila pri Luki Koper notranja revizorka, ogoljufala Luko, pa
še vedno dela tam.
KARMEN LUGARIČ: Ja Nuša res je. Kako delajo v državnih podjetjih, z državnim premoženjem kaže tudi
primer Barbare Miklavec, ki so jo zalotili s prsti v marmeladi. In sicer kupovala je na naročilnice podjetja
obleke za sebe in za svojega partnerja, za 7500 evrov je oškodovala podjetje. Sicer gre za majhno ribo,
denar je nato vrnila, a kljub temu očitno to kaže na možnost modus operandi oziroma na način delovanja
državnih podjetij.
(prispevek)
LUGARIČ: Smo v Slopah pri Kozini, kjer je res lepo, posebej, če imate v posesti takšnole vilo sredi
neokrnjene narave. V hiši za mano živi Barbara Miklavec, ki trenutno še vedno dela v Luki Koper. Kot
smo izvedeli je trenutno na plačanem dopustu, za pripravno na revizorske izpite za podaljšanje licence.
Barbara Miklavec je pot v Luki Koper začela kot notranja revizorka. Pod Časarjem si je privoščila zasebna
potovanja, kot službene poti in na račun Luke kupovala obleke, ki jih je prikazovala kot stroške za delovne
obleke. Naslednji predsednik uprave Gregor Veselko, je, ko je bila proti njej podana ovadba in dosežena
poravnava, da vrne 7500 evrov, zahteval zgolj še opravičilo, ki pa sploh ni javno. Zdajšnji direktor pa
pravi, da je dobil zatečeno stanje.
BRANK: Tematika gospe Miklavčeve je relativno kompleksna ne. Jaz sem to zadevo nasledil, takrat, ko
sem prišel v hišo. Je bila nekaj časa sestavni del pravosodja, pravosodje je od pregona odstopilo, gospa
Miklavčeva je imela in mi je pokazala pogodbo, ki je bila…pogodbo o zaposlitvi, ki je bila podpisana s
strani doktor Veselka in kapitala Jamnika. Tako, da smo na dosti tega, temu ustrezno ravnali in ukrepal.
LUGARIČ: Miklavčeva je kot vodja Evropskega energetskega terminala krstila tudi prvo Lukino ekološko
ladjo, poimenovano po njej. Zdaj spet dela z evropskimi sredstvi, zlato jamo v 13. plačnem razredu.
MARJAN ODAR (Slovenski inštitut revizorjev): Strokoven, odgovoren, zaupanja vreden, neoporečen,
nepristranski in prizadeven.
LUGARIČ: Pa nam kvalitete, ki jih mora imeti notranji revizor, našteva prvi med revizorji Marjan Odar. Če
ugotovijo, da je revizor kršil kodeks:
ODAR:  Poklicne etike ali pravila notranjega revidiranja, v končni konsekvenci je lahko iz tega registra
aktivnih preizkušenih notranjih revizorjev, tudi izbrisana.
LUGARIČ: Za vedno ali samo za tisto obdobje, za katero ima licenco?
ODAR: Za vedno.
LUGARIČ: Zoper Miklavčevo so že prijeli prijavo, pove, nje pa tudi nismo našli doma.
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